
 

     

 

Αθήνα, 24 Σεπτεμβρίου 2020  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Ανάγκη διόρθωσης σύμβασης επικουρικής ιατρού του Γ.Ν Νίκαιας» 

 

Με ανακοίνωσή της η ΟΕΝΓΕ ενημερώνει για ένα εξαιρετικό σοβαρό περιστατικό που 

αφορά, για ακόμη μια φορά, το Κρατικό Νίκαιας. 

Σύμφωνα με τα αναφερόμενα στην ανακοίνωση, μολονότι η σύμβαση επικουρικής 

ψυχιάτρου κατά την προκήρυξη φαινόταν ως τριετής, τελικά όταν κλήθηκε να υπογράψει 

είδε πως ήταν μονοετής. 

Παρά τις προσπάθειες της ιατρού για διόρθωση του λάθους δεν έχει λυθεί, ακόμη, το 

ζήτημα, με μοναδική παράταση που έλαβε η γιατρός να είναι η προβλεπόμενη τετράμηνη 

παράταση στις συμβάσεις επικουρικών ιατρών που δόθηκε με πρόσφατη ΠΝΠ. Μάλιστα, 

κατηγορήθηκε για δική της ολιγωρία ενώ ενημερώθηκε πως αν γίνει τροποποίηση της 

σύμβασης θα αναγκαστεί να επιστρέψει τους μισθούς που πήρε κατά τη διάρκεια της 

4μηνης παράτασης. 

Όπως επισημαίνει η ΟΕΝΓΕ «παρόμοιο πρόβλημα έχει δημιουργηθεί με τις συμβάσεις 

επικουρικών γιατρών στο Ψ.Ν.Α Δαφνί και στο Κ.Υ Αίγινας. Στο Ψ.Ν.Α Δαφνί μάλιστα 

ένας από τους συναδέλφους δεν άντεξε τον εμπαιγμό και την κοροϊδία και εξωθήθηκε σε 

παραίτηση. Μετά από την παρέμβαση της ΟΕΝΓΕ διορθώθηκε το λάθος και έγινε 

τροποποίηση των συμβάσεων σε τριετείς των συναδέλφων στο Ψ.Ν.Α Δαφνί. Αυτό όμως 

δεν έχει συμβεί στην περίπτωση των συναδέλφων στο νοσοκομείο της Νίκαιας και στο Κ.Υ 

Αίγινας, παρά τις διαβεβαιώσεις του ίδιου του διοικητή της 2ης ΥΠΕ κ. Ροΐλου.» 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένη τη σοβαρότητα της κατάστασης για τη 

διασφάλιση της εύρυθμης λειτουργίας του νοσοκομείου,  
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Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Ποιες άμεσες πρωτοβουλίες διόρθωσης του λάθους προτίθεται να λάβει το 

Υπουργείο Υγείας; 

2. Ποια μέτρα θα λάβει προκειμένου να μην επαναληφθούν παρόμοια φαινόμενα; 

  Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 

 




